

# Mötesprotokoll/dagordning

MESKALIN



**Datum: 8 November 2023**

**Plats:**

**Närvarande:** Sofia Zeru Shafi, Alexander Ekman, Elias Holgersson, Andrea von Walden, Lukas Johansson, Linus Häggblom, Julia Timhagen, Cajsa Olsson, Gloria Bencic, Elina Gustafsson, Ella Andersson, Elin Bolander, Mathias Helin, Klara Karlsson, Ludwig Nordqvist, Alexander Jonsson.

## §1 Mötets öppnande

## §2 Fastställande av dagordning

- Sofia förklarar mötet öppnat kl.15

## §3 Val av mötesordförande

Sofia Zeru Shafi

## §4 Val av mötessekreterare

Sofia Zeru Shafi

## §5 Val av justerare

Laura Jovanovic

## §7 Ovve försäljning

- Vänta till fredag innan vi lägger beställning
- Beställa några extra av de populäraste storlekarna.
- 57 sålda på plats, några har hört av sig på Instagram
- Beställa in JOM märken
- Tävling på Instagram om vem som kan designa snyggast märke av medlemmarna. Samt beställa in roligare märken att kunna sälja på kontoret t.ex. **Kaktus, Nollning 2023, Salsa-Tequila, Meskalin logga (1987), "Bäst på fest"**.
- Det vinnande märket kan presenteras på Kaktusgalan. Vinnarna får deras gratis.

## §8 Ung Media

- Alla i styrelsen måste skriva in sina uppgifter i årsmötesrapporten.
- Vi måste välja in en ny revisor som inte satt i vår förra styrelse under Medlemsmötet?
- Kolla med UngMedia om det är både en ekonomiskrevisor och en verksamhetsrevisor som måste väljas in?

## §9 Medlemsmöte

- Planeras efter att vi har fått mer klarhet om revisorerna.

## §10 Möte med LiK

- Nästa vecka
- Ändrar i våra stadgar att elever i KULT & INSAM fortfarande kan vara medlemmar men inte ta del av utbildningsevent.
- Preliminärt nästa måndag kl 9

## §11 Utbildningsevent

- Mattice kan ha föreläsning i december.

## §12 Julsittning

- Preliminärt på Brödernas
- Ska fixas eftersläpp - kanske Lék-stugan (beroende på hur många biljetter vi säljer) eller Krögers
- 8 eller 9 December
- Vi ska gå luciatåg - ha våra nolleband runt midjan.

## §13 Kaktusgalan

- Wilma har skrivit på en konferrt från Kalmarsalen.
- Varmrätt, dessert + dricka till maten
- Vi har inte valt till teknik.
- 6 Januari

## §14 Lekstugan

- Vi måste fixa jobbarna denna veckan.

## §14 Övrigt

- Årsmöte i Lék-stugan istället för Kalmarsalen kanske den 3 januari.
- Avslutning på åretsstudentstad 2023 - Linnékåren vill att vid minst 2 tillfällen (Näringslivvården **1 december** och Kommunfullmäktige **18 december**) ska en från varje förening komma i ovve och presentera sin förening och vilka program som ingår - Gloria kan
- Medlemsmöte 5 december (Linnékåren) - vi behöver minst en representant.
- Ny i Kalmar paketen är klara nu. Det ska skapas nya och om man flyttar till en annan adress i Kalmar och folkbokför sig på nytt kan man anmäla sig.
- Vi fick in 23 personer som valde Meskalin så 2300kr får vi.
- Pepparkakshustvävling mellan föreningarna. Vi köper in material och gör dem själva och sen ställs de ut i Radix.
- Linnékåren vill att alla föreningar skänker något till Lék-stugan. Vi kan skänka vårt beer-pong bord. Vi kan fortfarande använda det under nollningen t.ex. men det blir som något sorts förvar.
- Linnékåren vill förbättra valborg och vill bolla idér. Snack om dagsfest där alla föreningar har bås och det finns matvagn. Riktat kvällen mot Lék-stugan t.ex.

- Ovvevecka i början av 2024. För att visa andra studenter som inte vet vad en ovve är, för att öka ovvekulturen. I samband med att vissa föreningar har nollning i början av året.

### **§15 Nästa möte**

Tisdag 15/11.

### **§16 Mötet avslutas**

16:03.